

Mirihi Island Resort

Cocktail Class



Would you like to learn how to mix, blend and shake cocktails professionally? Then join us for an afternoon cocktail class! Shake, stir and prepare four different drinks under the guidance of our Bar team.

Day: Daily upon request and availability

Time: 16:30 or upon agreement

Number of persons: Min. 02 pers.

Included: 3 Cocktails and 1 Mocktail per person, cocktail recipes and a Mirihi cocktail stick

Venue: Anba Bar

Contact: Please contact our Bar Team for further information and booking.

Please sign up at least one day in advance. Please understand that cancellation later than 19:00 hrs the previous evening will result in a cancellation charge of 100%.

Sie möchten lernen, wie man Cocktails professionell mixt, schüttelt oder rührt? Dann laden wir Sie zu unserem Cocktailkurs ein! Bereiten Sie einige Ihrer Lieblingscocktails vor oder lernen Sie ganz neue Varianten unter der Anleitung unseres Bar-Teams.

Tag: Täglich auf Anfrage und nach Verfügbarkeit

Zeit: 16:30 Uhr oder nach Absprache

Anzahl Personen: Min. 02 Pers.

Inkludiert: 3 Cocktails und 1 Mocktail pro Person, Cocktailrezepte und ein Mirihi Cocktailstick

Veranstaltungsort: Anba Bar

Kontakt: Kontaktieren Sie bitte unser Bar Team für weitere Informationen und Reservierung.

Bitte schreiben Sie sich spätestens einen Tag vorher ein. Wir bitten um Verständnis, dass bei Annullierungen nach 19:00 Uhr am Vorabend eine Gebühr von 100% erhoben wird.

PRICE PER PERSON

From 02 persons

75

Prices per person (USD) are subject to 10% service charge and 12% GST.